
Zarząd 26.11.2008

Wpisany przez 
Poniedziałek, 01 Grudzień 2008 17:01 - Zmieniony Poniedziałek, 01 Grudzień 2008 21:12

Protokół z zebrania Zarządu K-P ZBS  odbytego w dniu 26 listopada w siedzibie Biura  przy ul..
Kościuszki 27

Obecni: 

1.     Wiesław Paczkowski –prezes

2.     Janusz Plewa - wiceprezes

3.     Michał Dolny – skarbnik

4.     Wiesław Woźniak – sekretarz      

5.     Józef Kurnik – członek    

6.    Grzegorz Rojewski – członek

7.     Zbigniew Mikołajczak – czlonek

8.     Bogdan Zieliński – prezes BKB

Porządek zebrania:
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1.   Rozstrzygnięcie protestu drużyny Paker Rogowo  w sprawie baraży o grę w 3 lidze

2.    Informacja o stanie zaawansowania programu popularyzacji brydża w środowisku
młodzieży 

– referuje Zbigniew Mikołajczak

3.   Kontynuacja pracy nad kalendarzem na 2009 rok

4.    Sprawy organizacyjne

5.    Sprawy bieżące

Po powitaniu przybyłych członków Zarządu oraz zaproszonego Gościa-Prezesa BKB, Prezes

 Zarządu zaproponował zmianę kolejności omawianych spraw i przełożenie punktu pierwszego

 pod koniec zebrania po dotarciu Jarka Żurawskiego. 

W związku z powyższym rozpoczęto obrady od punktu  2 , którego zreferowaniem zajął 

się członek zarządu Zbyszek Mikołajczak,który stwierdził:

W wyniku podjętej uchwały na Zjeździe Kujawsko-Pomorskiego Związku Brydża Sportowego w
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lipcu 2008 rozpoczęto 

działania nad stworzeniem programu  popularyzacji i rozwoju brydża sportowego w placówkach
oświatowych. 

Dotychczasowe działania od września 2008 roku przedstawiały się:

 

1.    Wrzesień – zebranie zarządu na którym przedstawiono ramowy plan pracy komisji
młodzieży i podjęto decyzje dotyczące 

działań związanych z nauką gry w brydża sportowego w placówkach oświatowych, kontynuacją
zebrania było spotkanie 

chętnych do pracy z młodzieżą z  zaproszonym przez zarząd  Janem Grygierem (
legitymującym się dużymi osiągnięciami
  
w 

popularyzacji brydża wśród młodzieży na terenie wielkopolski), który podzielił się swoimi
doświadczeniami oraz 

przekazał wzory dokumentacji niezbędnych przy zakładaniu uczniowskich klubów brydżowych.
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2.    Październik - odbycie rozmów z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim oraz Kuratorem Oświaty 

w celu uzyskania wsparcia 

w realizowanym zadaniu. Uzgodniono podpisanie Umowy patronackiej z Kuratorem Oświaty, z
której wynikały również jakie 

szkoły zostały wytypowane do akcji przez Kuratorium. Następnie wytypowani przez Zarząd KP
ZBS chętni zawodnicy udali się 

do wytypowanych szkół w celu dokonania naboru do tych zajęć pozalekcyjnych.. I tak w VI L.O. 

organizacją
  
sekcji zajął 

się Z.Mikołajczak – na pierwsze zajęcia przyszło 19 uczniów. J.Wawrzyniak przeprowadził
nabór i rozpoczął zajęcia w ZS 24 na 

Osowej Górze. W zajęciach rozpoczęło udział 12 osób. Gorszy efekt dała wizyta E.Seichtera i
Z.Mikołajczaka w MDK nr 1, 

gdzie rekrutacji podjął się Dyrektor tej placówki co nie dało żadnego efektu. Do uruchomienia
zajęć w tej placówce włączył 

się J.Wawrzyniak , który uprzednio przez wiele lat był dyrektorem sąsiadującej z MDK szkoły .
Dało to efekt udziału ok. 30 

uczniów w pierwszych zajęciach.
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3.  W listopadzie działania rozpoczęli Stanisław Łański i Robert Rychlicki, którzy wraz z
Z.Mikołajczakiem spotkali się z 

dyrektorem Zespołu Szkół przy ul.Berlinga. Na pierwsze spotkanie przyszło 6 uczniów.
Kolejnym etapem była próba 

zorganizowania podobnej szkółki brydżowej we Włocławku gdzie z działaczami brydżystami
spotkał się W.Paczkowski 

i Z.Mikołajczak. Następną placówką, w której postanowiono zorganizować szkółkę brydżową
było Technikum Mechaniczne. 

Prowadzenia zajęć podjęli się M.Łaniewski oraz K.Szwenkel .W pierwszych zajęciach
uczestniczyło 6 uczniów. Grupę 

zainteresowanych zajęciami udało się zrekrutować w IV Liceum. Na pierwszym spotkaniu na 18
zadeklarowanych 

uczestnioczyło 11 uczniów. Prowadzone są również rozmowy na temat realizacji zadania w
Klubie Orion oraz Arka na 

Szwederowie. Na prowadzącego przewiduje się M.Łaniewskiego i St.Łańskiego. Ostatnie z
rozmów odbywają się z 

kierownictwem Pałacu Młodzieży. Efekty tych działań nie są jeszcze znane.
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Zarząd przyjął informacje z zadowoleniem , a Prezes w imieniu Zarządu wyraził serdeczne pod
ziękowanie Z Mikołajczakowi 

oraz pozostałym Kolegom członkom naszego Związku za sprawne rozpoczęcie
programu, ich ogromny wkład 

pracy oraz życzył doprowadzenia programu do jak najlepszego efektu końcowego
nauczenia brydża nowych 

zawodników.

Następnie Prezes stwierdził  że Zarząd przewiduje zorganizowanie, późną wiosną turnieju dla
młodzieży, która uczestniczyła w 

programie. Podjęte zostaną zostaną kroki w celu rozpropagowania dotychczasowych działań  w
prasie.

Ad.2 

W  drugim punkcie kontynuowano prace (rozpoczęte na zarządzie 13.listopada)nad
budowaniem kalendarza na rok 2009. 

Zarząd uzupełnienił  szkielet terminów  rozgrywek o następujące terminy:. 

1.   31.05.09 Dzień Chemika -Inowrocław
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2.   23-24 V 09 Zawody o puchar im.Misztala i Kińskiego -Chomiąża Szlachecka

3.  11-13 06 2009 Mistrzostwa Polski Wojska -Pieczyska

4.  30 sierpnia lub 6 września Letnie Turnieje o Puchar BKB

5.     Wprowadzenie terminów Rozgrywek drużynowych o puchar BKB – terminy dostarczy
prezes BKB

6.    20.XII 09 Turniej Zamknięcia Sezonu oraz Indywidualne Mistrzostwa Okręgu

7.    26 lub 23 wrzesnia Turniej o Mistrzostwo Okręgu Seniorów

8.     4.X.2009 Mistrzostwa Okręgu Teamów 

9.     21.XI.09 Turniej o  Puchar Polon Alfa

Zarząd traktuje przedstawione terminy jako” propjekt „ i zwraca się z prośbą o uwagi i
propozycje do kalendarza.  

Będą kontynuowane rozmowy o Turniejach np:Włocławek ,Tuchola ,Górzno ,Wąbrzeżno,

Rogowo ,Rypin,Świecia itd.
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Do 15 grudnia zamieszczony zostanie uszczególowiony projekt kalendarza z zaznaczeniem
Turniejów, które wejdą do 

rozgrywek w ramach Grand Prix.Zainteresowanych prosimy o przysyłanie ewentualnych
propozycji organizacji turnirjów

 na własnym terenie do czasu zamknięcia kalendarza na rok 2009.

Ad.3 

Jako kolejne podjęto sprawy organizacyjne.

1.     Prezes Paczkowski odczytał pismo  Pana Janusza Plewy z prośbą o przyjęcie jego
rezygnacji z funkcji wiceprezesa KP ZBS. 

Zarząd jednogłośnie przyjął rezygnację Pana Plewy, a Prezes w imieniu Zarządu jeszcze raz
serdecznie podziękował Panu 

Plewie za ponad dziesięcioletnie przewodniczenie BKB, za ogromny wkład w rozwój i
sponsorowanie brydża oraz życzył

 dalszych sukcesów sportowych i realizacji pasji społecznych.

2.    Następnie  Prezes przedłożył wniosek na wprowadzenie na miejsce Pana Plewy
nowowybranego Prezesa BKB Bogdana
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 Zielińskiego ( zgodnie z przyjętym wnioskiem przez Zjazd KP ZBS). Wniosek został przyjęty
jednogłośnie.

3.    W następnym punkcie Prezes odczytał pismo Jarosława Michałowskiego, w którym piszący
zwrócił się z prośbą o 

częściowe sfinansowanie jego udziału wraz z Wojciechem Dolnym w rozgrywkach  finałowych
Grand Prix Polski,
 

do których  zakwalifikowali się  jako jedyna para z naszego okręgu. Zarząd  zatwierdził  refund
ację   w
/w zawodnikom kosztów

 udziału w wysokości pięciuset złotych.

4.   W następnym punkcie wywiązała się dyskusja na temat stron internetowych. Powrócił temat
wcześniej zaakceptowany 

przez zarząd 

– przyznania nagrody dla Piotra Janczarka za opiekę i prowadzenie starej strony internetowej.
Ostatecznie przy jednym głosie

 wstrzymującym się postanowiono przyznać  Opiekunowi starej strony nagrodę po 100 zł za
miesiąc tj. w wysokości 500 zł.
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5.   W następnym punkcie informacje ostanie płatności  drużyn za uczestnictwo w rozgrywkach
ligowych przedstawił skarbnik 

zarządu Michał Dolny. Na dzień zebrania składki uiściło ponad 50 % drużyn. Szczegółowy
wykaz w załączeniu. Podsumowując

 ten temat Prezes zalecił intensyfikację działań prowadzących  do wyegzekwowania 100%
wpłat.

Prosimy o szybkie uregulowanie zaległości

Ad.5

Mimo nieobecności Jarosława Żurawskiego postanowiono zająć stanowisko w sprawie protestu
drużyny Paker Rogowo. 

Prezes Zarządu rozpoczął od ogólniejszych uwag, z których wynika, że wobec rozbieżności w
regulaminie rozgrywek 

brydżowych art.6(sezony rozgrywkowe jesień – wiosna a opłaty za rok kalendarzowy) przyjąć
korzystne dla zawodników

  rozwiązanie.Jeśli ktoś zapłacił opłatę za rok 2008 może grać do końca roku,  również może
grać jeśli opłaci składkę za rok 

2009 nawet jeśli składka za 2008 nie była zapłacona -Zarząd zaakceptował w/w wniosek.
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Z kolei zajęto się protestem Drużyny Pakera . Protest dotyczy meczy barażowych, które
należało rozegrać  dla wypełnienia 

wakatu wobec rezygnacji jednej z drużyn z rozgrywek II ligii,  a tym samym przejściu drużyny z
III ligi i zapełnieniu powstałego

 vacatu . Fakt, że nie rozegrano meczu o 3 miejsce w lidze okręgowej w ubiegłym sezonie  spo
wodował, że nie można było

 automatycznie zaproponować uczestnictwa w III lidze 3 zespołu ligi okręgowej.  Decyzje w
sprawie rozegrania
  
meczu o 

wyłonienie drużyny na miejsce powstałego vacatu były podejmowane w pośpiechu wobec
zbliżających się za kilka dni 

rozgrywek. Pośpiech uniemożliwił konsultacje Pana Żurawskiego z Zarządem. Podjęte decyzje
rzeczywiście mogły sugerować,

 że baraż musibyć rozegrany w składach z poprzedniego sezonu. Pewne jest,  że
kwestionowane uczestnictwo w zespole 

 Legii Chełmża nowych zawodników jest bezzasadne. Zgodnie z Rozdziałem 3  pkt.1.1
Regulaminu Drużynowych Mistrzostw 

Polski Sezon trwa od 1 września i trwa do 31 sierpnia następnego roku, a więc w  meczu mogli
uczestniczyć wszyscy 
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zgłoszeni wcześniej,  ale po 1 września 2008 roku przez dany klub zawodnicy. Takiego
zgłoszenia dokonała Legia Chełmża. 

Również w ostatniej chwili - pomiędzy pierwszym a drugim meczem drużyna Pakera dokonała
zgłoszenia kolejnej pary. Wobec

 faktu, że rozgrywki już się rozpoczęły, a  pierwszy mecz barażowy został wygrany  przez
Chełmżę Zarząd przyznając częściowo

 rację drużynie Pakera postanowił  utrzymać aktualny stan t.j  pozostawić Drużynę Legii w III
lidze, a drużynę Pakera w Lidze 

Okręgowej składając obietnicę, iż dołożymy starań by w bieżącym sezonie i następnych
zgodnie z regulaminem zostały 

rozegrane wszystkie mecze i zostało ustalone miejsce w danej lidze każdej drużyny, co
umożliwi skuteczne i 

bezproblemowe uzupełnienie składu lig nie narażając na stres i nie dopuszczając by
którakolwiek drużyna czuła się 

pokrzywdzona.Jednocześnie Zarząd KPZBS wyraża ubolewanie, że doszło do  nieprecyzyjnych
wyjaśnień prowadzącego 

rozgrywki co mogło spowodować błędną interpretację Regulaminu Drużynowych Mistrzostw
Polski Jednocześnie Zarząd KPZBS

 dziękuje drużynie Paker Rogowo za to, że niezależnie od zgłoszonego protestu wzięła udział
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w I zjeżdzieligi okręgowej , co

 pozwoliło na terminowe i bezproblemowe rozpoczęcie rozgrywek III ligi i ligi okręgowej w
naszym okręgu 

 

Protokołował Wiesław Woźniak                Prowadził Wiesław Paczkowski
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